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متن پرسش

چرا در قرآن کریم در یک جا آمده «لا یرید االله بکم العسر» و در جای دیگر آمده «لقد خلقنا الانسان فی

کبد» آیا این دو با هم تناقض ندارند؟ البته این را به حساب کم سوادی من بگذارید نه به حساب ایراد

گرفتن به کلام االله مجید. العیاذ باالله.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: میفرماید اینکه میگوم روزه بگیرید نمیخواهیم شما را به سختی

بیندازیم، بلکه لازمهی کمال شما ورود به چنین وظیفهای است. حال با این فضا وقتی میفرماید انسان

را در سختی خلق میکنیم معنا میدهد یعنی انسان همواره در دل سختیها متولد میشود ولی نه آن

سختی که برای او زحمت ایجاد کند خداوند چنین سختیهایی را برای انسان نخواسته. موفق باشید


